
Boniek: Felix mi zaimponował

News - ASRoma.pl

Były gracz Giallorossich Zibi Boniek wypowiedział się w rozmowie z Rete

Sport na temat Zalewskiego i Felixa, dwóch młodych zawodników Romy

wprowadzonych do pierwszego zespołu przez Mourinho.

"Jestem zadowolony ze zwycięstwa Giallorossich w Genui, potrzebowaliśmy sukcesu

po miesiącu poważnych trudności. Felix? Zdobył dwie świetne bramki, zaimponował

mi szybkością wykonania, miejmy nadzieję, że dobrze sobie poradzi. Roma może

być o wiele bardziej niebezpieczna grając dwoma napastnikami: Mourinho ma wiele

alternatyw w tej roli i słuszne jest kontynuowanie tej drogi"

"Moim zdaniem Roma powinna poszukać w styczniu środkowego obrońcy,

dominującego zawodnika w stylu Aldaira, zwłaszcza jeśli nadal będą grać dwoma

napastnikami. Zalewski należy do grupy 40-50 zawodników, którzy mogą być

powoływani do seniorskiej reprezentacji, kilka dni temu grał z kadrą Under-19, ale

już wkrótce wróci do kadry narodowej A."
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